
Vedr. FU-møder 

SKK har øget frekvensen af bestyrelsesmøder (med hele bestyrelsen samlet) til hver måned, undtagen i 

sommerferien. Dette gør at FU-møderne midlertidigt er suspenderet, da alle sager behandles i bestyrelsen. 

Den tidligere mødefrekvens for bestyrelsen var 4 gange årligt, blev vurderet for sjældent. 
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